## **Custom-Painted Designs Green Flower Coffee Set**

## **Product Description:**

Introducing our exquisite Custom-Painted Designs Green Flower Coffee Set, a perfect blend of elegance and functionality. This beautiful ceramic set includes a cup, saucer, coffee pot, sugar jar, milk jug, and tea canister, making it an ideal gift for any occasion.

### **Features:**

- High-Quality Materials: Made from a combination of top-quality ceramics and 45% bone ash, ensuring durability and a luxurious feel.
- Decals Printing: The set features intricate green flower decals, adding a touch of nature-inspired beauty to your coffee time.
- Translucent and Shiny: When placed under light, the ceramic becomes transparent and shines beautifully.
- Water-Resistant: The ceramic material does not absorb water, ensuring long-lasting use and easy cleaning.

#### **Customization:**

Customers can choose from our pre-designed sets. We also offer customization options, allowing you to add your logos or unique designs. Custom logos are accepted with a minimum order quantity of 100 pieces or sets per design.

## Price and Availability:

- Average price FOB Jingdezhen 198 USD per set.
- Setup fee is required.

Enhance your coffee experience with our Custom-Painted Designs Green Flower Coffee Set. Perfect for gifting or personal use, this set combines beauty and practicality in one elegant package.

### Contact us:

www.californiasources.site
5F-B18 Digital Trade Industrial Park,
Ceramic Expo City,
Changnan New District,
Jingdezhen, China
ChineseSources.org@outlook.com
Phone 18918151538 (WeChat)







# 绿色花卉贴画咖啡茶具

# 产品描述:

精美绿色花卉咖啡茶具,优雅与实用性的完美结合。这款漂亮的陶瓷茶具包括杯子、碟子、咖啡壶(茶壶)、糖罐、牛奶罐和茶罐,是任何场合的理想礼物。

# 咖啡茶具特点:

- 材质由优质陶瓷和 45%骨灰混合制成, 确保耐用和奢华的感觉。
- 贴花印花工艺:精致的绿色花卉贴花,为咖啡时间增添一抹自然之美。

- 在光线下, 陶瓷变得透明。
- 陶瓷材料不吸水. 确保长期使用. 易干清洁。

## 礼品定制:

我们提供定制选项,允许增加或减少器具,允许您添加您的徽标或独特的设计。最小订单量为每种设计100件或套。

价格:平均参考价(FOB)景德镇为1400元/套。 最小订单量:每种设计100件或套。需要模版费。

通过我们的定制绘制绿色花卉咖啡套装提升您的咖啡体验。无论是作为礼物还是个人使用,这款套装都将美观和实用性结合在一个优雅的包裹中。

## 联系我们

景德镇市昌南新区陶博城数字贸易产业园 5F-B18 Cn.californiasources.site ChineseSources.org@outlook.com 手机 | 微信 18918151538